

## Appointment file contents

## فهرس ملف التعيين

NO	Contents	المحتوى	الرقم
1	Letter of the Appointment Application from the Dean to the vice president for academic affairs (VPAA)	كتاب يطلب التعيين من عميد الكلية إلى نائب مدير الجامعة للشؤون العلمية الكويت	1
2	Copy of the Faculty Position Announcement printed from Electronic Appointments System	صورة من إعلان الدرجة العلمية مطبوعة من نظام التعيينات الإلكتروني	2
3	Faculty Member's Nomination Form	استمارة ترشيح عضو هيئة تدريس	3
4	Faculty Member Appointment Form printed from the Electronic Appointments System ( <a href="http://vpaa.ku.edu.kw/en">http://vpaa.ku.edu.kw/en</a> )	استمارة طلب شغل وظيفة عضو هيئة تدريس مطبوعة من نظام التعيينات الإلكتروني ( <a href="http://vpaa.ku.edu.kw/ar">http://vpaa.ku.edu.kw/ar</a> )	4
5	Report of the Department Appointments Committee.	تقرير لجنة التعيينات بالقسم العلمي	5
6	Report of the Interview Committee + Evaluations' Form	تقرير لجنة المقابلات + استمارة التقييم	6
7	Report of the College Appointments Committee.	تقرير اللجنة الاستشارية للتعينات بالكلية	7
8	All Academic Certificates + Transcripts.	كل الشهادات العلمية + كشف الدرجات	8
9	Summary sheet of nominees for faculty positions including the current job title, the workplace, teaching experience and career hierarchy.	ملخص بيانات المرشح لوظيفة عضو هيئة التدريس مشملا الوظيفة الحالية وجهة العمل والخبرة التدريسية والتدرج الوظيفي	9
10	Detailed Curriculum Vitae	السيرة الذاتية المفصلة للمتقدم	10
11	Recommendation Letters	خطابات تزكية	11
12	List of published research papers indexed by Scopus Web of Science, and/or PubMed for Appointment purposes at KU according to the requested rank.	قائمة بالأوراق البحثية المنشورة في قاعدة بيانات Scopus, web of science and/or PubMed ونسخ منها لغرض التعيين بجامعة الكويت حسب الدرجة المطلوبة	12